

「iGO 盛夏回贈賞推廣」之條款及細則

- 1. 「iGO 盛夏回贈賞」(「推廣」)適用於持有由星展銀行(香港)有限公司(「銀行」,包括其繼承人及受讓人)發出之 DBS Black World MasterCard®(「適用信用卡」)並在 DBS 信用卡 DBS\$獎賞計劃中選擇「DBS\$自選換領計劃」的主要持卡人(「持卡人」)。
- 2. 本推廣之推廣期為 2016 年 8 月 1 日至 2016 年 10 月 31 日止(包括首尾兩日)(「推 廣期」)。
- 3. 於推廣期內,持卡人須透過網頁 https://cards.dbs.com.hk 或 DBS Omni 手機應用程式成功登記 DBS Omni 帳戶,並登入 iGO Rewards 以適用信用卡於 iGO Rewards 網站每次成功完成換領交易,可享有關換領交易中所扣除的 DBS\$總額 10%現金回贈獎賞(回贈獎賞);推廣期內每位持卡人於 iGO Rewards 的換領交易次數不限,而可享的回贈獎賞上限為 HK\$1,000。

例子:推廣期內,持卡人於 iGO Rewards 總共成功完成 3 次換領交易,而 3 次換領交易總共扣除 DBS\$10,000,持卡人可獲得的回贈獎賞總額為 HK\$1,000。

- 4. 回贈獎賞將於推廣期完結後 3 個月內直接存入合資格持卡人的適用信用卡戶口,並顯示於月結單上。
- 5. 於計算應得的回贈獎賞時,有關獎賞金額將截至最接近整數,小數位(如有)均不被 計算。
- 6. 本推廣只適用於推廣期內及至發放回贈獎賞時,適用信用卡戶口仍然有效、無欠繳及 信用狀況良好的持卡人。
- 7. 回贈獎賞不可轉讓、不可兌換信用額或其他獎品。
- 8. 經 iGO Rewards 進行的預訂須受 (i) DBS 信用卡 DBS\$獎賞計劃條款及細則、(ii) DBS 信用卡 iGO Rewards 條款及細則、(iii) 商戶的 iGO Rewards 預訂條款及細則、(iv) 商戶的 iGO Rewards 隱私政策及(v) 本條款及細則所約束。以上項目 (i) 及 (ii) 詳情可參閱 go.dbs.com/DBSdollar RewardScheme tnc 及 go.dbs.com/hk-iGO-TnC。而項目 (iii) 及 (iv) 詳情必須於登入 iGO Rewards 後方可供瀏覽。
- 9. 持卡人在本推廣中如有任何舞弊及/或欺詐成分,銀行有權取消其參與本推廣的資格及 /或取消其於銀行開立的全部或部分戶口。銀行保留權利直接從持卡人在銀行開立的戶口扣除任何透過舞弊及/或欺詐而不適當地獲得的任何獎賞的價值而不作事先通知,及 /或採取法律行動以追討有關金額
- **10**. 銀行保留權利修改本條款及細則、更改或終止推廣。如有任何爭議,銀行的決定為最終及具約束性。
- 11. 如本條款及細則之中、英文版本有任何歧義,概以英文版本為準。

"iGO Summer Travel Rebate" Promotion Terms And Conditions

- "iGO Summer Travel Rebate Promotion" ("Promotion") is only applicable to the principal cardholders ("Cardholders") of the DBS World MasterCards® ("Applicable Credit Card") issued by DBS Bank (Hong Kong) Limited (the "Bank", which expression shall include its successors and assigns) and who have chosen "DBS\$ Redemption Scheme" under the DBS Credit Card DBS\$
 Reward Scheme
- 2. Promotion period is from 1 August 2016 to 31 October 2016 ("Promotion period", both days inclusive).



3. Within the Promotion Period, Cardholders have to create a DBS Omni ID via webpage https://cards.dbs.com.hk or DBS Omni mobile application, login to iGO Rewards and successfully make redemption with Applicable Credit Cards, to earn 10% cash rebate reward ("Rebate Reward") of the total amount of DBS\$ deducted in such redemptions. During the Promotion Period, number of redemptions made by each Cardholder at iGO Rewards is not limited and the total amount of Rebate Reward that can be earned is capped at HK\$1,000.

Example: Cardholder successfully made 3 redemptions at iGO Rewards and the amount of DBS\$10,000 was deducted in total during the Promotion Period. Therefore the total amount of Rebate Reward that is earned by Cardholder is HK\$1,000.

- 4. Rebate Reward will be credited to Applicable Credit Card account within 3 months after the end of the Promotion Period and will be shown in monthly statement.
- 5. The calculations of the related amount of Rebate Reward are rounded down to their nearest integral, decimal places (if any) are not counted.
- This Promotion is only available to Cardholders whose credit card accounts are in good standing, remain valid and not in default during the Promotion Period and when the Rebate Reward is issued.
- 7. The Rebate Reward cannot be transferrable, exchanged for credit limit or other prizes.
- 8. Bookings made via iGO Rewards are subject to (i) DBS Credit Card DBS\$ Reward Scheme Terms and Conditions, (ii) DBS Credit Card iGO Rewards Terms and Conditions, (iii) the Merchant's iGO Rewards Booking Terms & Conditions, (iv) the Merchant's iGO Rewards Privacy Policy and (v) this Terms and Conditions. For detail about items (i) and (ii), please refer to go.dbs.com/DBSdollar_RewardScheme_tnc and go.dbs.com/hk-iGO-TnC, and items (iii) and (iv) can only be viewed after logging in iGO Rewards.
- 9. Any fraud and/or abuse of the Promotion will result in forfeiture of Cardholders' entitlement to the reward and/or cancellation of all or part of Cardholders' account(s) with the Bank. The Bank reserves the right to deduct an amount equivalent to the value of the reward awarded to Cardholder inappropriately pursuant to any fraud and/or abuse directly from Cardholders' account(s) held with the Bank without prior notice and/or to take legal action in such instances to recover any such amounts.
- 10. The Bank reserves the right to amend these terms and conditions as well as to vary or terminate the Promotion. In case of any disputes, the decision of the Bank shall be final and binding.
- 11. In the event of discrepancy or inconsistency between the English version and Chinese version of these terms and conditions, the English version shall prevail.